
In juli stelde de VWB-fractie enkele vragen over de hangplek van jongeren (naast de Brug over de 
Linge) in Beesd. Deze mail voorziet in de beantwoording. Deze is later dan gebruikelijk, omdat in het 
kader van de AVG zorgvuldig om moest worden gegaan met de contactgegevens van de inwoners 
áchter de vragen van VWB.  
 
Vraag 1 – Wordt de hangplek onderhouden? 
Het gemeentelijk jongerenwerk geeft aan bekend te zijn met de locatie en daarover contact te hebben 
met de jeugd. Het was een periode rustig, er was weinig tot geen jeugd. Dit kwam door de blokken die 
geplaatst waren. Wat nu opvallend is, is dat de auto’s bij de kade kunnen komen. (NB: toen dit bekend 
was is er gelijk opdracht gegeven aan de buitendienst om dit te herstellen). 
 
Wat het jongerenwerk terugkrijgt van de jeugd die zij gesproken heeft, is dat het om een oudere 
doelgroep gaat van 23+. Onlangs is jongerenwerk nog langs de locatie gereden in de avond, maar daar 
werd niemand aangetroffen. 

 
De Boa laat weten dat er een beetje rommel is, maar niet overdreven veel. De Boa’s nemen de locatie 
mee in de reguliere ronden. 
 
De Buitendienst houdt het groen kort, zodat de jongeren in het zicht staan vanaf de doorgaande weg. 
Hierdoor is er meer sociale controle. Het handhavingsbord met algemene APV regels en verboden 
toegang op bepaalde tijdstippen is weg. Er is een nieuwe besteld, zodat er weer gehandhaafd kan 
worden. Sinds het bord er hangt, wordt actief door de politie gehandhaafd. Dit heeft geleid tot minder 
overlast. 

 
Vraag 2 – Zijn de betonblokken verplaatst? Hoe kan het dan dat er auto’s staan/rijden? 
De Boa’s geven aan dat de blokken nog steeds op dezelfde plaats staan. Jeugd is er niet zo vaak. Er 
wordt door de buitendienst gecontroleerd dat de blokken op de juiste plek staan en indien nodig weer 
op de juiste plek gezet. Het doel van jongerenwerk is om samen met de wijkagenten en de Boa’s de 
contacten te onderhouden met de verschillende groepen die de locatie gebruiken. Va het periodieke 
jeugdoverleg wordt de locatie besproken en wordt bekeken of er aanvullende maatregelen nodig zijn.  

 
Vraag 3 – Is de burgemeester wezen kijken? 
De burgemeester heeft de locatie bezocht. Toen was er niemand te zien (regenachtige avond/nacht). 
 
Overleg met inwoner achter de vragen  
Er is ambtelijk overleg geweest met de inwoner achter deze raadsvragen op vrijdag 11 september. De 
meneer voelt zich onveilig wanneer hij daar ’s avonds op zijn landje zit. Er rijden regelmatig 
auto’s/bedrijfsbusjes, sommige blijven langer andere korter. Vermoeden is dat er drugs wordt gedeald.  

 


